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Szanowny Panie Prezydencie,

w imieniu mieszkaf c6w osiedla Kazimierza Wielkiego zwracam siq z prodbq,

aby podlegle Panu siu2by dokonaly korekty nasadzei przy ulicy Ostrowskiej na odcinku

pomiqdzy skrzyiowaniem tej ulicy z ulic4 14 Putku Piechoty itanowE.

Czqii nasadzonych tam drzew jest uschnieta po niekt6rych pozostaty puste miejsca.
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